
 

PROTOKÓŁ Nr XX/2020 

 

z XX sesji Rady Powiatu w Lipsku VI kadencji 

odbytej w dniu 30 stycznia 2020 roku 

 

 Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Lipsku 

       w godz.1100- 1300 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Sosnowski powitał radnych oraz wszyst-

kich obecnych na obradach XX sesji Rady Powiatu w Lipsku VI kadencji. 

 

Rozpoczęcie sesji miało uroczysty charakter. Wręczone zostały dyplomy i na-

grody dla laureatów konkursu plastycznego /ogłoszonego przez Starostę Lip-

skiego/ z okazji 20-lecia powstania naszego powiatu. Celem konkursu, pod na-

zwą „Powiat Lipski - Południowa Brama Mazowsza” było zainteresowanie 

młodzieży historią ziemi lipskiej. Wręczenia dyplomów i nagród dokonali:           

Maria Węgrzecką - Wicestarosta Lipski oraz  Zbigniew Ostrach - Urzędujący 

Członek Zarządu Powiatu Lipskiego. 

 

W sesji uczestniczy 14-stu radnych. Lista obecności stanowi załącznik do proto-

kołu. 

 

Po zakończeniu uroczystej części sesji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady 

zapytał, czy są uwagi lub propozycje, co do porządku obrad. Ponieważ uwag nie 

stwierdzono, prowadzący posiedzenie przedstawił porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji – godz.11.00. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z realizacji uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu. 

5. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publiczne-

go za 2019 rok. 

6. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2019 rok. 
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7. Sprawozdanie z pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnic-

twa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu za 2019 rok. 

8. Sprawozdanie z pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystki i Rekreacji za 

2019 rok. 

9. Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa za 2019 

rok. 

10. Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2019 rok. 

11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorzą-

du terytorialnego za 2019 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Lipskiego 

na lata 2020-2024 – projekt uchwały Nr XX/116/2020 Rady Powiatu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020 -  projekt uchwały 

Nr XX/117/2020 Rady Powiatu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania doskonalenia zawodowe-

go nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez powiat lipski oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane w roku 2020 -  projekt uchwały Nr XX/118/2020 Rady Powiatu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów pra-

wa miejscowego -  projekt uchwały Nr XX/119/2019 Rady Powiatu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia garażu 

na rzecz Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Lipsku na czas nieokre-

ślony -  projekt uchwały Nr XX/120/2020 Rady Powiatu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na odstąpienie od przetargu i zawar-

cie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego na czas nieokreślony -  projekt 

uchwały Nr XX/121/2020 Rady Powiatu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na odstąpienie od przetargu i zawar-

cie umów najmu garaży murowanych na czas nieokreślony -  projekt uchwały                            

Nr XX/122/2020 Rady Powiatu. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego Powiatu Lipskiego - projekt uchwały Nr XX/123/2020 Rady 

Powiatu. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum w Solcu nad Wisłą 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Solcu nad Wisłą - projekt uchwały                             

Nr XX/124/2020 Rady Powiatu. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia w Solcu 

nad Wisłą wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Solcu nad Wisłą - projekt uchwały                

Nr XX/125/2020 Rady Powiatu 

22. Sprawy różne – wolne wnioski. 

23. Zamknięcie obrad. 

 

Prowadzący obrady przystąpił do głosowania porządku obrad. Radni głosowali 

za pomocą urządzeń umożliwiających głosowanie elektroniczne.  

 

Porządek obrad XX sesji Rady Powiatu VI kadencji został zatwierdzony 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 3-go porządku obrad, a mianowicie zatwierdzenie 

protokołu z poprzedniej sesji. Przewodniczący Rady przypomniał, iż protokół 

ósmego dnia po obradach sesji jest wyłożony w Biurze Rady Powiatu. Protokół 

został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ponieważ uwag nie stwierdzono, Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania 

nad protokołem z XIX sesji Rady Powiatu VI kadencji tj. z dnia 31 grudnia 

2019 roku. 

 

Za przyjęciem głosowało 14-stu radnych. 

 

Protokół z XIX sesji Rady Powiatu VI kadencji został zatwierdzony                  

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 4-go porządku obrad – sprawozdanie Starosty                          

z realizacji uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu. 

 

Prowadzący obrady poprosił Wicestarostę Powiatu Panią Marię Węgrzecką             

o przedstawienie sprawozdania z wykonania uchwał Rady i pracy Zarządu Po-

wiatu. 
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Wicestarosta – Maria Węgrzecka odczytała sprawozdanie starosty z wykonania 

uchwał Rady i pracy Zarządu Powiatu – sprawozdanie stanowi załącznik  do 

protokołu.  

 

 

Przystąpiono do punktu 5 -go porządku obrad – sprawozdanie Starosty                 

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Andrzejowi Czajkowskiemu Prze-

wodniczącemu Komisji ds. Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa, w celu 

przedstawienia opinii komisji do sprawozdania. 

 
Głos zabrał Radny Pan Andrzej Czajkowski – Przewodniczący Komisji ds. Społecznych, 

Zdrowia     i Bezpieczeństwa 

 „ Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie                 

z wnioskiem o bardziej szczegółowy opis zadań realizowanych przez Komisję Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego w latach przyszłych. Komisja czuła pewien niedosyt w opisie zadań.” 

 

Ponieważ uwag nie stwierdzono, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 14- stu radnych. 

 

Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Powiatu Lipskiego za 2019 r. zostało przyjęte jednogłośnie              

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 6-go porządku posiedzenia tj. sprawozdanie z pracy 

Komisji Rewizyjnej za 2019 rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczemu Komisji Rewi-

zyjnej Radosławowi Drąg, w celu przedstawienia sprawozdania. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radosław Drąg przedstawiał sprawozda-

nie z pracy komisji za 2019 rok – sprawozdanie stanowi załącznik  do protoko-

łu.  

 

Ponieważ uwag nie stwierdzono, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 14- stu radnych. 



 5 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu za 2019 r. zostało 

przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 7-go porządku posiedzenia tj. sprawozdanie z pracy 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Promocji Powiatu za 2019 rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczemu Komisji Rozwo-

ju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Pro-

mocji Powiatu Jerzemu Pasek, w celu przedstawienia sprawozdania. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnic-

twa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu Jerzy Pasek przedstawiał spra-

wozdanie z pracy komisji za 2019 rok – sprawozdanie stanowi załącznik  do 

protokołu.  

 

Ponieważ uwag nie stwierdzono, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 14- stu radnych. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budże-

tu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu Rady Powiatu               

za 2019 r. zostało przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym. /Głosowało 

14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 8-go porządku posiedzenia tj. sprawozdanie z pracy 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji za 2019 rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczemu Komisji Eduka-

cji, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji Stanisławowi Wajs, w celu przedsta-

wienia sprawozdania. 

 

Przewodniczący Komisji Przewodniczemu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji Stanisław Wajs przedstawiał sprawozdanie z pracy komi-

sji za 2019 rok – sprawozdanie stanowi załącznik  do protokołu.  

 

Ponieważ uwag nie stwierdzono, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 14- stu radnych. 
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Sprawozdanie z pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Re-

kreacji Rady Powiatu  za 2019 r. zostało przyjęte jednogłośnie w głosowa-

niu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 9-go porządku posiedzenia tj. sprawozdanie z pracy 

Komisji ds. Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa za 2019 rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczemu Komisji ds. Spo-

łecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa Andrzejowi Czajkowskiemu, w celu 

przedstawienia sprawozdania. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa Andrzej 

Czajkowski przedstawiał sprawozdanie z pracy komisji za 2019 rok – sprawoz-

danie stanowi załącznik  do protokołu.  

 

Ponieważ uwag nie stwierdzono, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 14- stu radnych. 

 

Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

Rady Powiatu  za 2019 r. zostało przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jaw-

nym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowania stanowi załącz-

nik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 10-go porządku posiedzenia tj. sprawozdanie z pra-

cy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2019 rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Przewodniczemu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Janowi Cyran, w celu przedstawienia sprawozdania. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Cyran przedstawiał 

sprawozdanie z pracy komisji za 2019 rok – sprawozdanie stanowi załącznik  

do protokołu.  

 

Ponieważ uwag nie stwierdzono, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 14- stu radnych. 
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Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu  

za 2019 r. zostało przyjęte jednogłośnie w głosowaniu jawnym. /Głosowało 

14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 11-go porządku posiedzenia tj. sprawozdanie wyso-

kości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorial-

nego za 2019 rok.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Stanisławowi Wajs Przewodniczą-

cemu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji, w celu przed-

stawienia opinii komisji do sprawozdania. 

 
Głos zabrał Radny Pan Stanisław Wajs – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

 „ Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Uwagi zostały wyjaśnione przez starotę. Komisja uważa, iż polityka finansowa jest prowa-

dzona prawidłowo. Standardy w szkołach zostały osiągnięte. Proszę o przyjęcie.” 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Jerzemu Pasek Przewodniczącemu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Promocji Powiatu w celu przedstawienia opinii komisji. 

 
Głos zabrał Radny Pan Jerzy Pasek – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego,         

Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu. 

 „ W imieniu komisji wnioskuję o przyjęcie uchwały.” 

 

Ponieważ uwag nie stwierdzono, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało 14- stu radnych. 

 

Sprawozdanie wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczegól-

nych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jed-

nostkę samorządu terytorialnego za 2019 rok zostało przyjęte jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 12-go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Lipskiego na lata 

2020-2024. 
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Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr Ra.26.2020 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 stycznia 2020 roku                

w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Lipskiego 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2024. Uchwała stanowi załącz-

nik do protokołu. 

 

Następnie udzielił głosu Pani Skarbnik, w celu przedstawienia projektu uchwały 

Nr XX/116/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Lipskiego na lata 2020-2024. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały Nr XX/116/2020 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Lipskiego na lata 2020-2024– 

uchwała stanowi załącznik  do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Jerzemu Pasek Przewodniczącemu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Promocji Powiatu w celu przedstawienia opinii komisji. 

 
Głos zabrał Radny Pan Jerzy Pasek – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego,         

Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu. 

 „Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały przedstawiony przez panią Skarbnik. W imie-

niu komisji wnioskuję o przyjęcie uchwały.” 

 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego pro-

jektu uchwały. Ponieważ uwag nie zgłoszono, prowadzący posiedzenie przystą-

pił do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14- stu radnych. 

 

Uchwała Nr XX/116/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 13 -go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie zmian w budżecie powiatu na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosu Pani Skarbnik, w celu przedsta-

wienia projektu uchwały Nr XX/117/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

na rok 2019. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały Nr XX/117/2020 w sprawie zmian                

w budżecie powiatu na rok 2019 – uchwała stanowi załącznik  do protokołu.  
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Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Jerzemu Pasek Przewodni-

czącemu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu w celu przedstawienia opinii komisji. 

 
Głos zabrał Radny Pan Jerzy Pasek – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego,         

Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu. 

 „Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały przedstawiony przez panią skarbnik. W imie-

niu komisji wnioskuję o przyjęcie uchwały.” 

 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego pro-

jektu uchwały.  

 

Radny Stanisław Wajs prosił o wyjaśnienie: ile powiat dopłaca do transportu 

publicznego. Według moich obliczeń jest to kwota 25 tys. zł w skali roku na 15 

linii. 

 

Pani Skarbnik udzielając odpowiedzi zaznaczyła, iż powiat dokłada 12 gr do 

km. 

 

Ponieważ uwag nie zgłoszono, prowadzący posiedzenie przystąpił do głosowa-

nia imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14- stu radnych. 

 

Uchwała Nr XX/117/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15-cie minut przerwy w obradach XX sesji rady 

Powiatu w Lipsku. 

Po przerwie wznowiono obrady. W sesji uczestniczy 14-stu radnych. 

 

Przystąpiono do punktu 14-go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie planu dofinasowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustale-

nia maksymalnej kwoty dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczy-

cieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez powiat lipski oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinanso-

wanie jest przyznawane w roku 2020. 

 

Przewodniczący udzielił głosu Panu Stanisławowi Wajs Przewodniczącemu 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji, w celu przedstawienia 

opinii komisji do projektu uchwały. 
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Głos zabrał Radny Pan Stanisław Wajs – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji. 

 „Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. W imieniu komisji wnoszę o przyjęcie uchwa-

ły.” 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Jerzemu Pasek Przewodni-

czącemu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu w celu przedstawienia opinii komisji. 

 
Głos zabrał Radny Pan Jerzy Pasek – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego,         

Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu. 

 „Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. W imieniu komisji wnioskuję o przyjęcie 

uchwały.” 

 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego pro-

jektu uchwały. Ponieważ uwag nie zgłoszono, prowadzący posiedzenie przystą-

pił do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14- stu radnych. 

 

Uchwała Nr XX/118/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przystąpiono do punktu 15-go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Janowi Cyran Przewodniczącemu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w celu przedstawienia uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Cyran przedstawił sta-

nowisko komisji w sprawie petycji w zakresie zmiany przepisów prawa miej-

scowego. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego 

projektu uchwały. Ponieważ uwag nie zgłoszono, prowadzący posiedzenie 

przystąpił do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14- stu radnych. 

Uchwała Nr XX/119/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 
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Przystąpiono do punktu 16-go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia garażu na rzecz Powiato-

wej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Lipsku na czas nieokreślony. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Jerzemu Pasek Przewodniczącemu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Promocji Powiatu w celu przedstawienia opinii komisji. 

 
Głos zabrał Radny Pan Jerzy Pasek – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego,         

Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu. 

 „Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. W imieniu komisji wnoszę o przyjęcie uchwa-

ły.” 

 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego pro-

jektu uchwały. Ponieważ uwag nie zgłoszono, prowadzący posiedzenie przystą-

pił do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14- stu radnych. 

 

Uchwała Nr XX/120/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przystąpiono do punktu 17-go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargu i zawarcie umowy najmu 

pomieszczenia gospodarczego na czas nieokreślony. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Jerzemu Pasek Przewodniczącemu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Promocji Powiatu w celu przedstawienia opinii komisji. 

 
Głos zabrał Radny Pan Jerzy Pasek – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego,         

Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu. 

 „Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. W imieniu komisji wnoszę o przyjęcie uchwa-

ły.” 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego pro-

jektu uchwały. Ponieważ uwag nie zgłoszono, prowadzący posiedzenie przystą-

pił do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14- stu radnych. 

Uchwała Nr XX/121/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 
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Przystąpiono do punktu 18-go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargu i zawarcie umów najmu ga-

raży murowanych na czas nieokreślony. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Jerzemu Pasek Przewodniczącemu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Promocji Powiatu w celu przedstawienia opinii komisji. 

 
Głos zabrał Radny Pan Jerzy Pasek – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego,         

Finansów, Budżetu, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Promocji Powiatu. 

 „Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. W imieniu komisji wnoszę o przyjęcie uchwa-

ły.” 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego pro-

jektu uchwały. Ponieważ uwag nie zgłoszono, prowadzący posiedzenie przystą-

pił do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14- stu radnych. 

 

Uchwała Nr XX/122/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 19-go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pu-

blicznego Powiatu Lipskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż zgodnie z art.38 a ust 5, pkt.2 

ustawy o samorządzie powiatowym w skład komisji wchodzi dwóch radnych 

delegowanych przez radę powiatu. Prosił o zgłaszanie kandydatów. 

 

Na kandydatów zostały zgłoszone: 

1. radny Antoni Ćwikliński – zgłoszony przez radnego Romualda Kowa-

leczko - wyraził zgodę na kandydowanie. 

2. radny Kazimierz Czerwonka – zgłoszony przez radnego Artura Dygasa 

- wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały Nr XX/123/2020                     

w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Powiatu Lipskiego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. Za-

pytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego projektu uchwały. Po-
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nieważ uwag nie stwierdzono prowadzący posiedzenie przystąpił do głosowania 

imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13- stu radnych. 

Wstrzymał się radny. 

 

Uchwała Nr XX/123/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona w głosowa-

niu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 20-go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie zamiaru likwidacji Technikum w Solcu nad Wisłą wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół w Solcu nad Wisłą. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Jerzemu Pasek Przewodniczącemu Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w celu przedstawienia opinii 

komisji. 

 
Głos zabrał Radny Pan Stanisław Wajs – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji. 

 „Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. W imieniu komisji wnoszę o przyjęcie uchwa-

ły.” 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego pro-

jektu uchwały. Ponieważ uwag nie zgłoszono, prowadzący posiedzenie przystą-

pił do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14- stu radnych. 

 

Uchwała Nr XX/124/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 21-go porządku obrad – podjęcie uchwały w spra-

wie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia w Solcu nad Wisłą wcho-

dzącej w skład Zespołu Szkół w Solcu nad Wisłą. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Jerzemu Pasek Przewodniczącemu Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w celu przedstawienia opinii 

komisji. 
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Głos zabrał Radny Pan Stanisław Wajs – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji. 

 „Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. W imieniu komisji wnoszę o przyjęcie uchwa-

ły.” 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi lub pytania, co do przedstawionego pro-

jektu uchwały. Ponieważ uwag nie zgłoszono, prowadzący posiedzenie przystą-

pił do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14- stu radnych. 

 

Uchwała Nr XX/125/2020 Rady Powiatu została zatwierdzona jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. /Głosowało 14-stu radnych/. Imienny wykaz głosowa-

nia stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do punktu 18-go porządku obrad – sprawy różne - wolne 

wnioski. 

 

Radny Jerzy Pasek poruszył sprawę zakażenia na terenie powiatu lipskiego 

ASF. Podkreślił, iż zostało wykryte jedno ognisko ASF na terenie naszego po-

wiatu. Jakie były podjęte działania w tej sprawie ze strony weterynaryjnego in-

spektora sanitarnego? Czy komisja bezpieczeństwa zajmowała się tym proble-

mem?  

Wicestarosta Pani Maria Węgrzecka poprosiła o sprecyzowanie wniosku na 

piśmie. 

Radny Jerzy Pasek zawnioskował, aby na następną sesję była przygotowana 

informacja w tej sprawie. 

 

Radny Antoni Ćwikliński odniósł się do problemu ASF na terenie powiatu. 

Zaznaczył, iż  jako myśliwy pozytywnie ocenia działania prowadzone przez in-

spekcję weterynaryjną w tym zakresie.  

 

Radny Kazimierz Czerwonka prosił o wyjaśnienie, co było powodem zmiany 

lokalizacji domu dziecka. Dom miał być zlokalizowany w Glinie Gmina Solec 
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nad Wisłą. Okazuje się, iż lokalizacja jest zmieniona na Gozdawę Gmina Sien-

no.  

Wyjaśnień udzieliła pani Wicestarosta Maria Węgrzecka.  

Wypowiedź wicestarosty oraz dalsza dyskusja dostępna jest na stronie internetowej Starostwa 

Powiatowego w Lipsku w zakładce Posiedzenia Rady Powiatu – online. 

 

Radny Romuald Kowaleczko prosił o wyjaśnienie przez Państwowego Powia-

towego Inspektora Sanitarnego w |Lipsku Panią Jolantę Rękas-Szylar, czy są 

podejmowane działania przez Głównego Inspektora Sanitarny dotyczące wirusa 

jaki pojawił się w Wuhan Chinach tj. koronawirus 2019-nCoV.  

Wypowiedź Pani Jolanty Rękas-Szylar Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego               

w Lipsku dostępna jest na stronie internetowej Starostwa Powiatowego w Lipsku w zakładce 

Posiedzenia Rady Powiatu – online. 

 

 Przewodniczący Rady Powiatu odczytał pismo Wójta Gminy Ciepielów Pana 

Artura Szewczyka dotyczące zabezpieczenia w budżecie powiatu środków                

w kwocie 100.000 zł na wsparcie finansowe zainicjowanego przez samorząd 

gminy przedsięwzięcia polegającego na rozbudowie budynku ośrodka fizjotera-

pii w Pcinie. Pismo stanowi załącznik do protokołu. Przewodniczący Rady           

Zaznaczył, iż pismo zostanie przekazane do Zarządu Powiatu. 

 

Po dalszej dyskusji dostępnej na stronie internetowej Starostwa Powiatowego 

w zakładce Posiedzenia Rady Powiatu – online, Przewodniczący Rady Po-

wiatu Pan Józef Sosnowski poinformował, iż został wyczerpany porządek 

obrad XX sesji Rady Powiatu w Lipsku VI kadencji. Obrady zostały za-

mknięte. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 
    

  Protokołowała                      Przewodniczący Rady Powiatu 

Małgorzata Szmit                  Józef Sosnowski 


